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1.  12.00 
– 
12.05 

Godkendelse af dagsorden 
v/ alle 
 

   X 

  Ad 1 
Dagsorden godkendes uden anmærkninger. 
 

    

2.  12.05 
– 
12.25 

Orienteringer fra forkvinden 
v/ Lone Dirckinck-Holmfeld 
 
1. Ny underviser på MIL fra RUC – Martina Skrubbeltrang Mahnke 
2. Nedlukning af alle SSH-uddannelser på AAU København 
3. Ny underviser på Kernemodul 2 
4. Oktoberseminar E22 afholdes i Aalborg 
5. MIL er blevet en del af projektet ”Redesign af VVEU-undervisning”, tovholdt at DPU, og hvilket 
også udvikler et valgmodul til MIL: ”Redesign af VVEU-undervisning til online aktiviteter” 
6. Koordinationsgruppen er i gang med at udarbejde et projektforslag om MIL Open Academy 
 

X X   

  Ad 2.1 
Martinas profil: AI og User Design og User Experience 
Martina kobles i første omgang sammen med Jørgen Lerche til vejledning på 1. årsprojekter som 
sidemandsoplæring. 
 
Ad 2.2 
Der orienteres om situationen ang. udmelding om reduktionsplaner og nedlukning af SSH-uddannelser i 
KHB. 
Der er enighed om, at Studienævnet bør bruge sin stemme og udtale sig om denne handling. 
 
Ad 2.3 
Rikke Magnussen trækker sig lidt tilbage fra Kernemodul 2, og Stine Ejsing-Duun træder ind som 
underviser sammen med Rikke Toft. 
 
Ad 2.4 
Grundet manglende mulighed for at reservere lokaler på AU i god nok tid samt manglende kapacitet på 
AAU CPH grundet praktikforløb, afholdes seminaret i Aalborg. 
 
Ad 2.6 
Thorkild Hanghøj og Stine Ejsing-Duun er tovholdere på projektet, og der informeres yderligere om det 
på næste møde. 

    

 



 

 
 

 
 

3.  12.25 
– 
12.50 

Statusmøde med AAU Kvalitet og Analyse 
v/ Lone Dirckinck-Holmfeld 
 
Forud for mødet med Kvalitet og Analyse d. 9. februar 2022 indsendes Kvalitetsrapport og 
Handlingsplan med kommentarer som pålæg til mødet. 
 
Deadline for indsendelse af disse er 28. januar 
 
Bilag 3.1: Kvalitetsrapport_Masteruddannelsen i IKT og Læring_2021 
Bilag 3.2: 2020-21 År 3 MIL Handlingsplan godkendt 
Bilag 3.3: Datapakke - EVU -Masteruddannelsen i IKT og Læring 
 

  X  

  Ad 3 
BM præsenterer kvalitetsrapporten og handlingsplanen. 
 
Der er enighed i nævnet om de fremsatte vurderinger i kvalitetsrapporten. 
 
Faglig organisering 
I forlængelse af gennemgangen af kvalitetsrapporten og handlingsplanen drøftede nævnet dog nogle 
andre opmærksomhedspunkter ift. kvalitetsudvikling, som det blev besluttet at arbejde videre med. 
 
Det blev bemærket, at studienævnet og koordinationsgruppen bør kigge på den faglige organisering af 
uddannelsen – mere præcist ift. planlægning og arbejdspres. 
 
Det opleves, at MIL har en forøget overgang til enkeltfagsstuderende fra at være tilmeldt hele 
uddannelsen. 
Det besluttes, at data udarbejdes om dette for at undersøge, om det er en reel problemstilling, og at 
dette så potentielt indtænkes i vurderingen af MIL’s faglige organisering. 
 
En grund hertil kunne være, at studieåret kan opleves meget kompakt på visse tidspunkter, og der ingen 
huller er mellem afslutning af et modul til opstart på det næste. Dette kan adresseres på flere måder, 
men der bør tænkes i at forsøge at lave et mere jævnt arbejdspres og færre kompakte, 
spidsbelastningsperioder. 
 
Det besluttes, at der på et snarligt møde skal tages op, hvordan dette kan adresseres og evt. tilpasses. 
Dette kan både være pauser imellem moduler, planlægning af arbejdspres på de respektive moduler 
efter en større helhedstanke, eller omorganisering af modulerne. 
 
Planlægning og promovering 
Der laves en generel anmærkning til AAU’s hjemmeside, men også til indholdet på MIL’s hjemmeside. 
Design af MIL’s hjemmeside virker generelt ”forældet”, og der er behov for nyt indhold (testimonials og 
lign.) på MIL’s hjemmeside. 
Det bemærkes, at AAU i skrivende stund er ved at overgå fra InfoGlue til Umbraco, men det vides ikke, 
om dette kommer til at ændre på det visuelle på hjemmesiden. 
 
Derudover bemærkes det, at der skal være en tidligere udmelding og tilpasning til nye deadlines fra 
Statens Kompetencefond. 
Det er koordinationsgruppen bevidste om, og det er der blevet justeret for. 
 
Didaktik 
Der kan opleves nogle udfordringer med sammenhængen på f.eks. valgmoduler, hvor der kommer nye 
enkeltfagsstuderende ind. Det kan være svært for ”fuld MIL”-studerende ikke at koble undervisningen og 
gruppearbejdet til andre moduler og i særdeleshed deres projekter. 
 
Moodle 

    



 

 
 

Moodle møder stadig kritik fra de studerende, men der meldes til gengæld om en stor forbedring ift. den 
omstrukturering af rum og sammenhæng, MIL har gennemført op til seneste studiestart. 
 
De systemiske mangler af den pakke, AAU opererer med er dog stadig problematisk, og det bemærkes 
af studenterrepræsentanter, der bruger Moodle på deres respektive institutionerne, at der findes 
versioner, der har bedre plug-ins, og som kan tages med i MIL’s arbejde med at mappe 
problemområderne. 
 

4.  12.50 
– 
13.00 

Fremtidige mødedatoer 
v/ alle  
 
 

   X 

5.   Ad 4 
Det besluttes, at der fastholdes en mødekadence på 6 uger, men af møderne fremadrettet skal være 
15.00-16.00. 
 

    

6.  13.00 
– 
13.00 

Eventuelt 
v/ alle  
 
 

    

7.        
 
 
Emner til fremtidige møder: 
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